
 

УКРАЇНА 

РОГАТИНСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання міської ради 

(двадцять дев’ята сесія восьмого демократичного скликання) 

    

       від 29 вересня  2022 року                                                  м.Рогатин 

 

 

м. Рогатин 

Початок роботи сесії – 10:00 год. 

Закінчення роботи сесії – 10:40 год. 

Всього обрано – 26 депутатів;  

Присутні на початок роботи сесії – 21 

депутат (список додається). 

Присутні: 8 чол. (список додається). 

 

 

Президія: 

Сергій Насалик – міський голова, головуючий на засіданні; 

Христина Сорока – секретар міської ради. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував відкрити   

двадцять дев’яту сесію Рогатинської міської ради VIII скликання виконанням 

Державного Гімну України. 

 

Виконується Державний Гімн України. 

 

Декан Рогатинський ПЦУ Володимир Гривнак закликав всіх присутніх до 

спільної молитви за мир в Україні. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що депутати 

можуть переглянути на планшетах запропонований порядок денний двадцять 

дев’ятої сесії Рогатинської міської ради. Запропонував прийняти порядок денний 

за основу та в цілому та поставив на голосування цю пропозицію. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 20 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 
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Міський голова – «за». 

 

Порядок денний: 

1.  Про роботу з публічною інформацією. 

Василь Сердюк – начальник відділу публічної інформації та електронного 

документообігу. 
2.  Про затвердження у новій редакції статутів окремих закладів загальної 

середньої освіти Рогатинської міської ради. 

Доповідає:  Галина Романко – начальник відділу освіти. 
3.  Про затвердження у новій редакції положень окремих філій закладів 

загальної середньої освіти Рогатинської міської ради. 

Доповідає:  Галина Романко – начальник відділу освіти. 
4.  Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної власності у 

комунальну власність Рогатинської міської територіальної громади 

шкільних автобусів. 

Доповідає:  Галина Романко – начальник відділу освіти. 
5.  Про безоплатну передачу у власність філії АТ «Прикарпаттяобленерго» 

«Північна» електросіткових об’єктів.  

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови.    
6.  Про внесення змін в Положення про фонд на виконання депутатських 

повноважень, затверджене рішенням 5 сесії міської ради від 28 січня 2021 

року № 314. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради. 
7.  Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики злочинності 

на території Рогатинської територіальної громади на 2021-2025 роки. 

Доповідає: Іван Сидоренко – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій, цивільного захисту населення та оборонної роботи виконавчого 

комітету міської ради. 
8.  Про внесення змін в рішення першої сесії міської ради № 22 від 17 

листопада 2020 року  «Про утворення виконавчого комітету ради, 

визначення його чисельності, затвердження персонального складу». 

Доповідає: Олег Вовкун – керуючий справами виконавчого комітету 

міської ради. 
9.  Про зняття з контролю окремих рішень міської ради. 

 Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради. 

ЗЕМЕЛЬНІ ПИТАННЯ (10-37) 

 Доповідає:    Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 
10.  Про погодження надання спеціального дозволу на користування надрами. 
11.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки Могилі О.М. 
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12.  Про припинення права користування земельними ділянками для 

городництва. 
13.  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 

2 ДПРЗ ГУ ДСНС України в Івано-Франківській області. 
14.  Про припинення права постійного користування земельною ділянкою 

Рогатинському СТ. 
15.  Про надання земельної ділянки у користування на умовах оренди ТОВ 

«Західенржкомпані». 
16.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ТОВ «Захід-Агро МХП». 
17.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ТОВ «Захід-Агро МХП». 
18.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Галушці В.С. 
19.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Крижалці І.В. 
20.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Крижалці Л.М. 
21.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Петришину М.Р. 
22.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Петришин І.М. 
23.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Петришин М.С. 
24.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро» 
25.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
26.  Про припинення права користування земельними ділянками на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
27.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації щодо 

інвентаризації земель Гринишину Р.Д. 
28.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації щодо 

інвентаризації земель Гривнаку В.В. 
29.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації щодо 

інвентаризації земель Скобелю В.Я. 
30.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель СФГ «Янтар». 
31.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації щодо 

інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 
32.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації щодо 

інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 
33.  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою в с. Княгиничі. 
34.  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою в с. Кривня. 
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35.  Про заміну сторін в договорі оренди землі. 
36.  Про заміну сторін в договорі оренди землі. 
37.  Про заміну сторони в договорі оренди землі. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував депутатам 

перейти до розгляду питань порядку денного двадцять дев’ятої сесії міської ради.  

1. СЛУХАЛИ: Про роботу з публічною інформацією. 

ДОПОВІДАВ:  Василь Сердюк – начальник відділу публічної інформації та 

електронного документообігу.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5093 по питанні «Про роботу з публічною 

інформацією» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

2. СЛУХАЛИ:  Про затвердження у новій редакції статутів окремих закладів 

загальної середньої освіти Рогатинської міської ради.   

ДОПОВІДАЛА: Галина Романко – начальник відділу освіти.    

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5094 по питанні «Про затвердження у новій редакції 

статутів окремих закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської ради.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 20 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

  

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

3. СЛУХАЛИ:  Про затвердження у новій редакції положень окремих філій 

закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської ради. 



5 
 

ДОПОВІДАЛА: Галина Романко – начальник відділу освіти.   

  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5095 по питанні «Про затвердження у новій редакції 

положень окремих філій закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської 

ради» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – 1 депутат; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

4. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної 

власності у комунальну власність Рогатинської міської територіальної громади 

шкільних автобусів. 

ДОПОВІДАВ:   Галина Романко – начальник відділу освіти.       

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5096 по питанні «Про надання згоди на безоплатне 

прийняття з державної власності у комунальну власність Рогатинської міської 

територіальної громади шкільних автобусів» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

5. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу у власність філії АТ 

«Прикарпаттяобленерго» «Північна» електросіткових об’єктів.  

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови.      

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення №  5097 по питанні «Про безоплатну передачу у власність 

філії АТ «Прикарпаттяобленерго» «Північна» електросіткових об’єктів» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 20 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «не голосував». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін в Положення про фонд на виконання 

депутатських повноважень, затверджене рішенням 5 сесії міської ради від 28 

січня 2021 року № 314.  

ДОПОВІДАЛА:  Христина Сорока – секретар міської ради.        

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5098 по питанні «Про внесення змін в Положення про 

фонд на виконання депутатських повноважень, затверджене рішенням 5 сесії 

міської ради від 28 січня 2021 року № 314» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики 

злочинності на території Рогатинської територіальної громади на 2021-2025 

роки.  

ДОПОВІДАВ: Іван Сидоренко – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій, цивільного захисту населення та оборонної роботи виконавчого 

комітету міської ради.            

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5099 по питанні «Про внесення змін до Комплексної 

Програми профілактики злочинності на території Рогатинської територіальної 

громади на 2021-2025 роки» прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін в рішення першої сесії міської ради № 22 від 

17 листопада 2020 року  «Про утворення виконавчого комітету ради, визначення 

його чисельності, затвердження персонального складу».  

ДОПОВІДАВ:   Олег Вовкун – керуючий справами виконавчого комітету міської 

ради.           

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5100 по питанні «Про внесення змін в рішення першої 

сесії міської ради № 22 від 17 листопада 2020 року  «Про утворення виконавчого 

комітету ради, визначення його чисельності, затвердження персонального 

складу»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

9. СЛУХАЛИ: Про зняття з контролю окремих рішень міської ради.  

ДОПОВІДАВ:  Христина Сорока – секретар міської ради.            

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5101 по питанні «Про зняття з контролю окремих 

рішень міської ради» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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10. СЛУХАЛИ: Про погодження надання спеціального дозволу на користування 

надрами.  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.                

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5102 по питанні «Про погодження надання 

спеціального дозволу на користування надрами» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

11. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки Могилі О.М. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5103 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки Могилі О.М.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

12. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельними ділянками для 

городництва. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5104 по питанні «Про припинення права користування 

земельними ділянками для городництва» прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» – 20 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутати; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

13. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 

2 ДПРЗ ГУ ДСНС України в Івано-Франківській області.  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5105 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення проєкту землеустрою 2 ДПРЗ ГУ ДСНС України в Івано-

Франківській області» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

14. СЛУХАЛИ: Про припинення права постійного користування земельною 

ділянкою Рогатинському СТ. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5106 по питанні «Про припинення права постійного 

користування земельною ділянкою Рогатинському СТ.» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 20 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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15. СЛУХАЛИ: Про надання земельної ділянки у користування на умовах оренди 

ТОВ «Західенржкомпані».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5107 по питанні «Про надання земельної ділянки у 

користування на умовах оренди ТОВ «Західенржкомпані»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ТОВ «Захід-Агро МХП».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5108 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Захід-Агро 

МХП»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ТОВ «Захід-Агро МХП».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення №  5109 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Захід-Агро 

МХП»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Галушці В.С.  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5110 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Галушці В.С.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

19. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Крижалці І.В. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5111 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Крижалці І.В.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 
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«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

20. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Крижалці Л.М.  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5112 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Крижалці Л.М.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

21. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Петришину М.Р. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5113 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Петришину М.Р.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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22. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Петришин І.М. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5114 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Петришин І.М.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

23. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Петришин М.С. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5115 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Петришин М.С.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

24. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення №  5116 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

25. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5117 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

26. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5118 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 
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Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

ВИСТУПИВ: Роман Гринишин – депутат міської ради, який повідомив, що при 

розгляді питання № 27 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації щодо інвентаризації земель Гринишину Р.Д.», у нього виникає 

конфлікт інтересів. Зазначив, що не братиме участі у розгляді та прийнятті 

рішення по зазначеному вище питанні. 

27. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

щодо інвентаризації земель Гринишину Р.Д. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5119 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації щодо інвентаризації земель Гринишину 

Р.Д.» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

ВИСТУПИВ: Володимир Гривнак – депутат міської ради, який повідомив, що 

при розгляді питання № 28 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації щодо інвентаризації земель Гривнаку В.В.», у нього виникає 

конфлікт інтересів. Зазначив, що не братиме участі у розгляді та прийнятті 

рішення по зазначеному вище питанні. 

28. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

щодо інвентаризації земель Гривнаку В.В. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5120 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації щодо інвентаризації земель Гривнаку В.В.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 
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«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

29. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

щодо інвентаризації земель Скобелю В.Я. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5121 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації щодо інвентаризації земель Скобелю В.Я.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

30. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель СФГ «Янтар». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5122 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

СФГ «Янтар»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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31. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

щодо інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5123 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації щодо інвентаризації земель ФГ «Нива 

Опілля»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

32. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

щодо інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5124 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації щодо інвентаризації земель ФГ «Нива 

Опілля»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

33. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою в с. 

Княгиничі. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення №  5125 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення проєкту землеустрою в с. Княгиничі» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

34. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою в с. 

Кривня. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5126 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення проєкту землеустрою в с. Кривня» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

35. СЛУХАЛИ: Про заміну сторін в договорі оренди землі. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5127 по питанні «Про заміну сторін в договорі оренди 

землі» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 
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Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

36. СЛУХАЛИ: Про заміну сторін в договорі оренди землі. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5128 по питанні «Про заміну сторін в договорі оренди 

землі» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

37. СЛУХАЛИ: Про заміну сторони в договорі оренди землі. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5129 по питанні «Про заміну сторони в договорі 

оренди землі» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 21 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який поцікавився хто з числа 

депутатів бажає скористатися правом депутатського звернення, запитання, 

запиту? 

Депутатських запитань, запитів не поступало. 

ВИСТУПИЛА: Ольга Гладчук – депутат міської ради, яка зачитала проекти 

звернень про необхідність визначення пріоритетів бюджетного фінансування 

при розгляді проекту Закону України «Про державний бюджет України на 2023 

рік» та щодо захисту громадян від енергетичного колапсу. 

УХВАЛИЛИ: інформацію про проекти звернень взяти до відома, оскільки вони 

детально обговорені на єдиному дні депутата. 

Міський голова Сергій Насалик запропонував закрити двадцять дев’яту сесію 

Рогатинської міської ради VIII скликання. 
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Виконується Державний Гімн України. 

 

Міський голова        Сергій НАСАЛИК 

Секретар міської ради        Христина СОРОКА 

 

 

 

 

 


